
Ügyiratszám: 23-12/2010.

Jegyzőkönyv

Készült: Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  2010.  február  15-én,  15,00 
órakor megtartott testületi üléséről. 

Helye: Faluház, Salföld

Jelen vannak: Simonné Vitányi Mónika polgármester
Fábián Gusztáv alpolgármester
Mátraházi Zsuzsanna képviselő

                       Raffay Béla képviselő

Összesen: 4 testületi tag

Tanácskozási joggal valamennyi napirendnél jelen van:
Kolláth Zsuzsanna jegyzőkönyvvezető

Napirend megállapítása

Simonné Vitányi Mónika
Köszönti a megjelent képviselőket, a lakosság részéről megjelenteket, és Kővágóörs község 
polgármesterét.  Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  4  tagja  jelen  van,  az  ülés 
határozatképes, azt megnyitja. A kiküldött meghívó szerinti napirendi pontokat kiegészítené 
egy  sürgősségi  indítvánnyal,  mégpedig  a  Somló  Volán  Zrt-vel  kötött  szerződés 
módosításával.  A szolgáltató  8.320 Ft/hó+ÁFA összegre  emelné  a  díjat.  A vegyes  ügyek 
keretében  a  szemétszállításról  adna  tájékoztatást.  A  napirendi  pontok  számozása  ennek 
megfelelően módosulna. 
Szavazásra teszi fel a kiküldött napirendet a sürgősségi indítvánnyal kiegészítve. 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
a napirendi pontokat elfogadja és meghozza alábbi határozatát:

11/2010. (II.15.) Kth. sz. határozat

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2010. 
február 15-i képviselő-testületi  ülés napirendjét az alábbiak 
szerint határozza meg:
1. Somló Volán Zrt-vel kötött szerződés módosítása
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
2.Támogatási kérelem elbírálása
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
3. Államigazgatási hatósági társulási megállapodás 
meghosszabbítása
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
4. Az önkormányzat 2010. évi költségvetési rendeletének 
megalkotása
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester



5. 2010. évi közfoglalkoztatási terv elfogadása
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester

6. Pipitér Közös Fenntartású Napköziotthonos Óvoda 
költségvetésének elfogadása
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
7. HVB tagok megválasztása (szóbeli előterjesztés)
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
8. Interpellációk, bejelentések, képviselői kérdések

1. Somló Volán Zrt-vel kötött szerződés módosítása
   Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester

Simonné Vitányi Mónika
A volán az infláció mértékével emelte meg a díjat, ez 8320 Ft/hó + ÁFA összeget jelentene. 
Ezzel kapcsolatban kérdés, hozzászólás?

Fábián Gusztáv
Ez személyenként, évente értendő?

Simonné Vitányi Mónika
Nem ez nem személyenként van megállapítva, ez egy havidíj. 
Ismerteti  a  határozati  javaslatot.  Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete 
elfogadja a Somló Volán Zrt. (8400 Ajka, Hársfa u. 7.) szolgáltatást végző által megküldött 
személyszállítási  szerződésre  vonatkozó  módosítási  javaslatot,  mely  alapján  a  térítési  díj 
2010.  évben  8.320  Ft/hó  +  ÁFA  összegben  kerül  meghatározásra.  A  képviselő-testület 
felhatalmazza  a  polgármestert  a  szerződésmódosítás  aláírására.  Felelős:  polgármester 
Határidő: azonnal
Név szerinti szavazásra teszi fel az ismertetett napirendet. 

Kolláth Zsuzsanna
ABC-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.

Fábián Gusztáv
Igen.

Mátraházi Zsuzsanna
Igen.

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika
Igen.
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
elfogadja és meghozza az alábbi határozatát:
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12/2010.(II.15.) Kth. sz. határozat

Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete 
elfogadja  a  Somló  Volán  Zrt.  (8400 Ajka,  Hársfa  u.  7.) 
szolgáltatást  végző  által  megküldött  személyszállítási 
szerződésre vonatkozó módosítási javaslatot, mely alapján 
a  térítési  díj  2010.  évben 8.320 Ft/hó + ÁFA összegben 
kerül meghatározásra. 

A  képviselő-testület  felhatalmazza  a  polgármestert  a 
szerződésmódosítás aláírására. 

Felelős: polgármester
   Határidő: azonnal

2. Támogatási kérelem elbírálása
     Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester

Simonné Vitányi Mónika
Mindenki megkapta a Veszprém megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság kérelmét.
Időközben érkezett a Falugondnoki Egyesülettől is kérelem. Ez az egyesület a falugondnoki 
szolgálatok munkáját segíti.  Elöljáróban annyit  szeretne elmondani,  hogy az ábrahámhegyi 
polgárőrséget kellene az idei évben is támogatni.  Az elmúlt  évben 20 e/Ft-tal  támogatták, 
javasolja,  hogy  ebben  az  évben  30  e/FT-tal  támogassák  a  polgárőrséget.  Minden  évben 
szoktak a badacsonytomaji iskolának és óvodának is támogatást biztosítani. 
Kéri a javaslatokat, véleményeket.

Fábián Gusztáv
Az ábrahámhegyi polgárőrséget támogatná, mert az közvetlenül érinti a falut. A többit nem 
tudja támogatni. 

Mátraházi Zsuzsanna
Az óvodát és iskolát tudná támogatni, ha megérkezik a kérelem. Úgy gondolja, hogy jelenleg 
nincsenek olyan anyagi helyzetben, hogy a többi szervezetet támogathassák.

Simonné Vitányi Mónika
Név szerinti szavazásra teszi fel, azt, hogy a képviselő-testület az ábrahámhegyi polgárőrséget 
30 e/Ft-tal 2010. évben támogassa. 

Kolláth Zsuzsanna
ABC-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.

Fábián Gusztáv
Igen.

Mátraházi Zsuzsanna
Igen.
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Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika
Igen.

Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
elfogadja,  hogy  az  ábrahámhegyi  polgárőrséget  2010.  évben  30.000  Ft-tal  támogatja,  és 
meghozza alábbi határozatát:

13/2010.(II.15.) Kth. sz. határozat

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2010. 
évi  költségvetési  rendeletében  30.000 Ft-tal  támogatja  az 
Ábrahámhegyi  Polgárőr  Egyesületet,  és  egyben 
megköszöni a községben végzett munkájukat.

A  képviselő-testület  utasítja  a  polgármestert,  hogy  a 
határozatot  az  egyesület  elnökének  küldje  meg,  és 
gondoskodjon a támogatás átutalásáról. 

Felelős: polgármester 
Határidő: költségvetési rendelet elfogadása után: azonnal

3. Államigazgatási hatósági társulási megállapodás meghosszabbítása
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester

Simonné Vitányi Mónika
Kéri a megállapodással kapcsolatban a kérdéseket, véleményeket.

Fábián Gusztáv
Az 1,4 millió forint egész évre vonatkozik?

Simonné Vitányi Mónika
Egész évre vonatkozik.

Fábián Gusztáv
Javasolja, hogy a VI/1 pontban a 3 hónapot 2 hónapra módosítsák. Soknak tartja ezt az időt.

Molnár József
A  kővágóörsi  testület  nevében  ezzel  kapcsolatban  nem  tud  nyilatkozni.  Azt  az  elvet, 
gondolatiságot érdemes lenne továbbvinni, ami a megállapodás megkötésekor jellemezte a két 
települést,  amikor  eldöntötték,  hogy  együtt  haladnak.  Ez  Salföldön  is  múlik  nemcsak 
Kővágóörsön. 

Mátraházi Zsuzsanna
Kérdezi polgármester urat, hogy van jegyzőjük?

Molnár József
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A jegyzőt jelenleg a kolléganő helyettesíti.  Ahogy a törvény előírja, pályáztatják az állást. 
Ennyit tud nyilatkozni.

Mátraházi Zsuzsanna
Ez  már  tavaly  sem működött.  Amikor  fent  voltak  a  veszprémi  hivatalnál  ott  éppen  arra 
figyelmeztették  Önöket,  hogy ez  így  nem szabályos,  nem működhet,  hogy  a  nem létező 
jegyzőt helyettesíti valaki. Most menjenek bele ugyanebbe a csapdába.

Simonné Vitányi Mónika
Erre  szeretne  reagálni.  Kiírták  a  jegyző  állásra  a  pályázatot.  Éppen a testület  nem tudott 
választani. 

Mátraházi Zsuzsanna
Nekik  van  még  egy  lehetőségük,  mégpedig  körjegyzőséget  alakítani.  Miért  kell  megint 
ugyanebbe a zsákutcába belesétálni? Ezt továbbra sem érti. Semmi nem kényszeríti őket. Az 
adatok átvitele egy informatikussal egy munkanap alatt megoldható.

Kolláth Zsuzsanna
A Magyar Államkincstár nem engedi, hogy bármilyen informatikus átvigye az adatokat. Ezt 
csak MÁK informatikusa teheti meg, amihez Kemenszky úrtól kell időpontot kérni.

Mátraházi Zsuzsanna
A megállapodás december 31-ig szól, ez a testület volt az, amelyik megváltoztatta a korábbi 
jól bevált működési módot, ugyanez a testület nem erőltetheti rá a következő testületre, ami 
nem feltétlenül ugyanez a testület lesz. Azt tanácsolja, hogy ne 2010. december 31. napjával 
szűnjön meg, hanem 2010. október 31. napjával szűnjön meg a társulás. Úgy gondolja, ez a 
dátum lenne a megfelelő,  mert határozott  időre kell  meghozni,  ha muszáj  meghozni,  de ő 
nincs mellette.

Fábián Gusztáv
Nem támogatja, hogy október 31-én szűnjön meg a társulás. Abban a hónapban áll fel az új 
testület.  A legésszerűbb, hogy december 31-éig hosszabbítsák meg a megállapodást. Azt a 
lehetőséget  adják  meg  az  új  testületnek,  hogy  2010.  október  31-ig  dönthessenek,  hiszen 
értesíteni is kell a másik képviselő-testületet.

Mátraházi Zsuzsanna
Hivatkozva a VI. 5, pontjára ő szigorú pontok szerint elszámolást kér átadás-átvétellel. 

Molnár József
Úgy gondolja,  hogy Kővágóörs  az  elmúlt  hónapok  alatt  több  pozitívumot  tud  felmutatni 
Salföld felé, mint Salföld Kővágóörs felé. Soha nem mentek abba az irányba, hogy Salföldet 
kiszorítsák.  Ő  azt  sértőnek  érzi,  hogy  most  azt  akarják  előkészíteni,  hogy  ezt  az 
együttműködést hogyan tudják felbontani. Ebben Kővágóörs nem lesz partner. Nem erről volt 
szó az elején sem. Ez sértő Kővágóörs számára. Ha normális együttműködésről beszélnek, 
akkor az nem megy, hogy Salföld 4 fős testülete diktátumként eldönt, bizonyos dolgokat és 
azt Kővágóörs 8 tagú testületével elfogadtatja. Kicsit gondolják végig ezt a helyzetet.
Abban érdekelt  mindkét önkormányzat,  hogy ezt az együttműködést minél hosszabb távon 
tovább tudja vinni. A törvényességi háttér a körjegyzőségnek nem felelt meg. Egyrészt a per 
még függőben van. Kővágóörs mindenben partner és mindent el tud fogadni, ha ez a normális 
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együttműködés felé viszi a dolgot. A megállapodás kétoldalú és ne akarja egyik fél kiszorítani 
a másikat, főleg ne ilyen módon.

Fábián Gusztáv
Ők most egy tervezetet tárgyalnak egy testületi ülésen, mindenki tehet javaslatot. 

Mátraházi Zsuzsanna
Mi  akadályát  látja  polgármester  asszony  annak,  hogy  egy  szabályosan  működő 
körjegyzőségben tovább működjenek?

Simonné Vitányi Mónika
Több akadályát  látja.  Pl.  február  16-tól  ki  végezné  a  munkát?  Ezek  a  lépések  nem az  ő 
döntései voltak, hanem a képviselő-testületé. Körjegyzőségbe lépéssel kapcsolatban úgy látja, 
hogy nem megfelelő az időpont arra, hogy körjegyzőséget váltsanak. Mindenki tudja, hogy 
Ábrahámhegytől  miért  váltak  ki.  Úgy  gondolja,  hogy  mivel  Salföld  a  káli-medencéhez 
tartozik,  ott  hozzon létre  körjegyzőséget.  Nem gondolja azt,  hogy vissza kellene  menniük 
Ábrahámhegyhez. Nem hiszi, hogy most dönteni kellene arról, hogy melyik körjegyzőséghez 
menjenek, hogy nem tudják, hogy mit fognak hozni a törvények. Kékúttal működött volna, a 
négy település lehetett volna egy közös körjegyzőség. A szabályos működés érdekében kérte, 
hogy válasszanak jegyzőt. 

Feltenné szavazásra a módosító javaslatokat.
Név  szerinti  szavazásra  teszi  fel  Mátraházi  Zsuzsanna  módosító  javaslatát,  miszerint  a 
hatósági társulás megszűnésének időpontja 2010. október 31.napja legyen. 

Kolláth Zsuzsanna
ABC-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.

Fábián Gusztáv
Nem.

Mátraházi Zsuzsanna
Igen.

Raffay Béla
Nem

Simonné Vitányi Mónika
Nem
Megállapítja, hogy a képviselő-testület 1 igen szavazattal, 3 ellenszavazattal és tartózkodás 
nélkül a módosító javaslatot nem fogadta el.

Simonné Vitányi Mónika
Másik módosítási javaslat a megállapodás VI. 1. pontjában a „3 hónappal” „2 hónappal”-ra 
változna.
Név szerinti szavazásra teszi fel a módosító indítványt. 

Kolláth Zsuzsanna
ABC-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.
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Fábián Gusztáv
Igen.

Mátraházi Zsuzsanna
Igen.

Raffay Béla
Nem.

Simonné Vitányi Mónika
Nem.

Megállapítja, hogy a képviselő-testület 2 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal és tartózkodás 
nélkül a módosító javaslatot nem fogadta el.

Simonné Vitányi  Mónika
Név  szerinti  szavazásra  teszi  fel  a  társulási  megállapodás  elfogadását  a  következő 
módosításokkal együtt:  a megállapodás IV.1., 1,5 M forint helyett 1,4 M forint,VI. 3., 2009. 
helyett 2010. szerepeljen.

Kolláth Zsuzsanna
ABC-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.

Fábián Gusztáv
Igen.

Mátraházi Zsuzsanna
Nem .

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika
Igen.

Megállapítja, hogy a képviselő-testület 3 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal és tartózkodás 
nélkül  a hatósági  igazgatási  társulási  megállapodást  a  módosításokkal  együtt  elfogadja és 
meghozza alábbi határozatát

14/2010.(II.15.) Kth. sz. határozat

Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete 
Kővágóörs Község Önkormányzata  Képviselő-testületével 
kötött  Hatósági  Igazgatási  Társulási  megállapodást  2010. 
december 31-ig meghosszabbítja. 

A  képviselő-testület  utasítja  a  polgármestert,  hogy 
gondoskodjon a társulási megállapodás módosításáról, és a 
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határozat  Kővágóörs  Község  Önkormányzata  Képviselő-
testületének való megküldéséről.

Felelős: polgármester
Határidő: azonnal

Simonné Vitányi Mónika
Felkéri  a  kővágóörsi  polgármester  urat,  hogy  erről  a  kővágóörsi  képviselő-testületet 
tájékoztassa.

4. Az önkormányzat 2010. évi költségvetési rendeletének megalkotása
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester 

Simonné Vitányi Mónika
Jelen van a pénzügyes kolléga is. Ha kérdés van a költségvetéssel kapcsolatban azt fel lehet 
tenni. A költségvetési rendelet-tervezet a koncepció alapján készítették.

Mátraházi Zsuzsanna
Mi történt, hogy most 4.077 e/Ft hiánnyal számolnak?

Kolláth Zsuzsanna
A  közigazgatási  hivataltól  kaptak  egy  leiratot,  hogy  a  költségvetést  nem  szabad  úgy 
egyensúlyba  hozni,  ha  hiány  van,  akkor  azzal  szemben  hiányt  terveznek,  hanem  hiány 
összegét a szöveges részben szerepeltetni kell.

Mátraházi Zsuzsanna
Akkor a szöveges rész ellentmond annak, hogy egyensúlyban van a költségvetés a táblázatok 
szerint. 

Fábián Gusztáv
Javasolja, hogy 8.§. 1-3. pontjait hagyják ki, mert ez nem kötelező. Amennyiben ez benne 
marad, nem tudja megszavazni a költségvetés egészét.

Simonné Vitányi Mónika
Ez  azt  jelenti,  hogy  ha  valami  kiadás  túllépi  a  betervezett  összeget,  akkor  lehessen 
módosítani, amit utólag jóvá kell hagyatni a testülettel.

Mátraházi Zsuzsanna
Ő is úgy gondolja, hogy ez nem szükséges, úgyis havonta vannak testületi ülésük, akkor lehet 
változtatni a dolgon. A 12. §. mit takar.

Kolláth Zsuzsanna
Ez a kővágóörsi köztisztviselőkre vonatkozik.

Mátraházi Zsuzsanna
Akkor azt kéri kiegészíteni, hogy a kővágóörsi köztisztviselők.
A 13.§. teljes egészében kivenné a tervezetből. A rendelet kihirdetéséről, mivel nincs jegyző, 
a polgármester gondoskodjon. Ezek megvalósulása esetén tudná támogatni a költségvetést.

Simonné Vitányi Mónika
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Bármi  történik,  akkor egy személyben lehessen dönteni.  Amennyiben a képviselő-testület 
nem fogadja el a költségvetést, akkor azt az államkincstártól nem kapják meg a normatívát.

Mátraházi Zsuzsanna
Ezért kell kijavítani a költségvetésnek azokat a buktatóit, amelyek benne vannak.

Simonné Vitányi Mónika
Buktató nincs benne, ez minden önkormányzat rendeletében szerepel. 

Mátraházi Zsuzsanna
Úgy gondolja, hogy mivel a költségvetés mínuszai évről-évre növekednek, így meg kellene 
nézni, mire hogyan és mit költenek. Biztos benne, hogy lehet takarékoskodni, végiggondolni. 
Itt van az előző évi előirányzat, az abban szereplő számokat a kiadásoknál túlteljesítik. Az 
első számú mellékletnél az előző évi előirányzat a dologi kiadásoknál 5.732.000 Ft 2010. évi 
előirányzat  már 6.000.000 Ft.  Akkor,  amikor  négymillió  forint feletti  hiányuk van, akkor 
nem emelné az előirányzatot, hanem úgy játszadozna el azokkal az összegekkel, amelyek a 
bizonyos kategóriákba tartoznak, hogy azokból az előző évi előirányzat kijöjjön. Ennél még 
nagyobb emelés van a speciális célú támogatásoknál, majdnem egymillió forinttal emelkedik. 
Ha a kettőt összeadják egymillió-kétszázezer forintnál tartanak, ennyit takaríthatnának meg. 
Éppen ezért  ő  nem emelne  az előirányzatokon,  hanem megpróbálna  úgy takarékoskodni, 
hogy az előző évi előirányzatokon belül maradnának. Akármilyen csúnyán hangzik is, hogy a 
falugondnoki busz fenntartása többe kerül, mint amennyit az állam ad, ezért lehet, hogy úgy 
kellene  játszadozni  ezekkel  a  kilométerekkel,  hogy  abból  a  pénzből  kijöjjön,  hiszen 
eredetileg is erről volt szó. De ez csak egy példa. Továbbá javasolja, hogy a 13. §-t vegyék ki 
a rendeletből. 

Simonné Vitányi Mónika
Nem  érti  igazán  mi  a  képviselőasszony  problémája,  hiszen  ezek  a  számok  még  nem 
véglegesek, nem biztos, hogy megvalósulnak. Pontosan mondja meg azt a képviselő asszony, 
hogy a költségvetésből honnan vegyenek le. Az áfa 5%-kal emelkedett, ha más miatt nem is, 
már csak ezért is emelni kellene az előirányzatot. 

Mátraházi Zsuzsanna
Neki an bloc van problémája. Nem ő szerkeszti a költségvetést, de alapelvnek tekinti, hogy 
amikor rossz helyzetben vannak, nem emelnek az előirányzaton, hanem tartják magukat az 
előző évihez.  

Fábián Gusztáv
A  dologi  kiadások  folyamatosan  emelkednek,  hiszen  minden  napos  dolog  pl.  a 
benzináremelés. Mondhatná azt, hogy vonjanak le a falugondnoki autó benzinköltségéből, de 
ez őrültség, hiszen úgyis több lesz, csak magától a benzinár emelkedésétől. Emiatt, ha csak 
annyit megy az autó, mint 2009-ben, már több lesz a benzinköltség. Ugyanígy több lesz a 
biztosítást, a gáz stb. stb.  A lényeg az, hogy ha év közben spórol az önkormányzat, akkor tud 
elérni megtakarítást. Továbbra is javasolja a 8. § 1-3. bekezdésének kivételét a rendeletből. 

Simonné Vitányi  Mónika
Név szerinti szavazásra teszi fel a képviselők által tett módosító javaslatokat.
Először  Mátraházi  Zsuzsanna képviselőasszony módosítási  javaslatát  teszi  fel  szavazásra, 
mégpedig, hogy a rendelet 13.§.-át vegyék ki a rendeletből.
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Kolláth Zsuzsanna
ABC-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.

Fábián Gusztáv
Nem.

Mátraházi Zsuzsanna
Igen .

Raffay Béla
Nem.

Simonné Vitányi Mónika
Nem.

Megállapítja,  hogy a képviselő-testület  3  igen szavazattal,  ellenszavazattal  és  tartózkodás 
nélkül a javaslatot nem fogadta el.

Simonné Vitányi Mónika
Másik javaslat a rendelet 8.§.-ának (1)-(2)-(3) bekezdésének kivétele a rendeletből.
Név szerinti szavazásra teszi fel a módosító indítványt.

Kolláth Zsuzsanna
ABC-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.

Fábián Gusztáv
Igen.

Mátraházi Zsuzsanna
Igen.

Raffay Béla
Nem.

Simonné Vitányi Mónika
Nem.

Megállapítja, hogy a képviselő-testület 2 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal és tartózkodás 
nélkül a módosító indítványt nem fogadta el.

Simonné Vitányi Mónika
Név szerinti szavazásra teszi fel az önkormányzat 2010. évi költségvetésének elfogadását.

Kolláth Zsuzsanna
ABC-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.

Fábián Gusztáv
Nem.

Mátraházi Zsuzsanna
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Nem.

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika
Igen.

Megállapítja, hogy a képviselő-testület 2 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal és tartózkodás 
nélkül a rendelet nem fogadta el és meghozza az alábbi határozatát:

15/2010.(II.15.) Kth. sz. határozat

Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  az 
Önkormányzat  2010.  évi  költségvetési  rendeletét  első 
olvasatban nem fogadja el.

5. Közfoglalkoztási terv elfogadása
    Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester

Simonné Vitányi Mónika
Mindenki megkapta az előterjesztést. Négy fővel állították össze a tervet. 
Kérdés, észrevétel a tervvel kapcsolatban? (Hozzászólás nem volt.)
Név szerinti szavazásra teszi fel az önkormányzat közfoglalkoztatási tervének elfogadását.

Kolláth Zsuzsanna
ABC-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.

Fábián Gusztáv
Igen.

Mátraházi Zsuzsanna
Igen.

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika
Igen.

Megállapítja,  hogy a képviselő-testület  4  igen szavazattal,  ellenszavazattal  és  tartózkodás 
nélkül a közfoglalkoztatási tervet elfogadta és meghozza az alábbi:

16/2010.(II.15.) Kth. sz. határozat

Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  Salföld 
Község Közfoglalkoztatási Tervét az előterjesztéssel egyezően 
jóváhagyja.
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A képviselő-testület  utasítja a  polgármestert,  hogy a tervet  a 
Magyar  Államkincstár  Közép-dunántúli  Regionális 
Igazgatósága részére küldje meg.

    
Felelős: polgármester

    Határidő: azonnal

6. Pipitér Közös Fenntartású Napköziotthonos Óvoda költségvetésének 
elfogadása
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester

Simonné Vitányi Mónika
Kiküldték az előterjesztést, amit Badacsonytomaj állított összeg.
Kérdés, hozzászólás az előterjesztéssel kapcsolat? (Hozzászólás nem volt.)
Név  szerinti  szavazásra  teszi  fel  a  Pipitér  Közös  Fenntartású  Napköziotthonos  Óvoda 
költségvetésének elfogadását. 

Kolláth Zsuzsanna
ABC-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.

Fábián Gusztáv
Igen.

Mátraházi Zsuzsanna
Igen.

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika
Igen.

Megállapítja,  hogy a képviselő-testület  4  igen szavazattal,  ellenszavazattal  és  tartózkodás 
nélkül a határozati javaslatot elfogadta és meghozza az alábbi:

17/2010.(II.15.) Kth. sz. határozat

Salföld  Község Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  Pipitér 
Közös  Fenntartású  Napköziotthonos  Óvoda  2010.  évi 
költségvetésének főösszegét

16.980 e/Ft bevétellel
38.358 e/Ft kiadással elfogadja.

Utasítja  a polgármestert, hogy a határozatot Badacsonytomaj 
Város Önkormányzatának küldje meg.

    
Felelős: polgármester

   Határidő: azonnal
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7. HVB tagok megválasztása (szóbeli előterjesztés)
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester

Simonné Vitányi  Mónika
Újra  meg  kell  választani  a  Helyi  Választási  Bizottság  tagjait,  és  esküt  is  kell  tenniük. 
Ismerteti a határozati javaslatot: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete az 1997. 
évi C. törvény 23. § (1)-(2) bekezdésében foglalt hatáskörében eljárva, figyelemmel a Helyi 
Választási  Iroda vezetőjének személyekre  tett  indítványára  Bognár  Józsefet,  özv.  Deákné 
Sabján Évát, Kovács Miklóst, Kovács Istvánt, Szalay Eszter Salföldön lakcímmel rendelkező 
választópolgárokat  Helyi  Választási  Bizottság  tagjának megválasztja.  A képviselő-testület 
felkéri a jegyzőt, hogy a megválasztásról a tagokat értesítse és szervezze meg az eskütételt. 
Felelős: jegyző Határidő: eskütételre: 2010. március 22. 
Név szerinti szavazásra teszi fel az ismertetett határozati javaslatot. 

Kolláth Zsuzsanna
ABC-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.

Fábián Gusztáv
Igen.

Mátraházi Zsuzsanna
Igen.

Raffay Béla
Igen.

Simonné Vitányi Mónika
Igen.

Megállapítja,  hogy a képviselő-testület  4  igen szavazattal,  ellenszavazattal  és  tartózkodás 
nélkül a határozati javaslatot elfogadta és meghozza az alábbi:

18/2010.( II.15.) Kth. sz. határozat

Salföld  Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  az 
1997.  évi  C.  törvény  23.  §  (1)-(2)  bekezdésében  foglalt 
hatáskörében eljárva, figyelemmel a Helyi Választási Iroda 
vezetőjének személyekre tett indítványára Bognár Józsefet, 
özv. Deákné Sabján Évát, Kovács Miklóst, Kovács Istvánt, 
Szalay  Eszter  Salföldön  lakcímmel  rendelkező 
választópolgárokat  Helyi  Választási  Bizottság  tagjának 
megválasztja. 

A  képviselő-testület  felkéri  a  jegyzőt,  hogy  a 
megválasztásról  a  tagokat  értesítse  és  szervezze  meg  az 
eskütételt. 

Felelős: jegyző 
Határidő: eskütételre: 2010. március 22.

8. Interpellációk, bejelentések, képviselői kérdések
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Simonné Vitányi Mónika
Elmondaná,  hogy a Remondis  Kft.  emelte  a  szemétszállítási  szerződés  díját.  Nem tudták 
elérni a tárgyalásokon, hogy a szolgáltatók csökkentsék a díjat. A következő testületi ülésre 
előkészítik a rendeletmódosítást. Más kérdés, hozzászólás?

Fábián Gusztáv
Két cserép hiányzik az orvosi rendelőről, 2 db a faluházról, valamint csöpög az eresz. Kéri 
ezeknek a kijavítását.

Mátraházi Zsuzsanna
A fák felajánlásával kapcsolatban elmondja, hogy meg kellene nézni a fák helyét, mert el kell 
menni érte. Élnek a lehetőséggel, vagy nem? 

Fábián Gusztáv
El kell menni érte Sopronba, ezt be tudja vállalni az Önkormányzat? Ezek a fák földlabdával 
vannak, platós teherautóval lehet szállítani. 

Simonné Vitányi Mónika
Mivel más kérdés, hozzászólás nem hangzott el, - megköszönve a részvételt – az ülést 16, 37 
órakor bezárta.

Kmft.

Simonné Vitányi Mónika Kolláth Zsuzsanna
polgármester adóügyi üi., jegyző h. 
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